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PRESENT SIMPLE  =  AΠΛΟ΢ ΕΝΕ΢ΣΩΣΑ΢ 
 
 

 
Χρησιμοποιούμε τον Απλό Ενεστώτα (Present Simple) για να μιλήσουμε 
για πράγματα που  ΕΠΑΝΑΛΑΜΒΑΝΟΝΣΑΙ (δηλ. για μόνιμες 

καταστάσεις, για να περιγράψουμε την καθημερινότητά μας και τις 
συνήθειες μας) όπως και για προγράμματα και για δρομολόγια.  

 
 

  
 
                                                   

   Polar bears don’t live in hot places. (Οι πολικές αρκούδες δεν ζουν σε  

    θερμά μέρη) 

   They live in the North Pole. (Ζουν στο Βόρειο Πόλο) 
   Do they eat fruit and vegetables? (Τρώνε φρούτα και λαχανικά;)  
   No, they don’t. They eat fish. (Όχι, δεν τρώνε. Τρώνε ψάρια) 

 
 

 
 
Verb 'to work' (δουλεύω) 

 
Affirmative- Κατάφαση                    Negative- Άρνηση                                                   

 
I work (δουλεύω)                    I do not work (don’t work)  (δεν δουλεύω)                                    
You work (δουλεύεις)               You do not work (don’t work) 

                                                  (δεν δουλευεις) 
                                 

He works (αυτός δουλεύει)          He does not work (doesn’t work)                            
She works (αυτή δουλεύει)          She does not work (doesn’t work)                         
It works (αυτό δουλεύει)             It does not work (doesn’t work)  

                            
We work (δουλεύουμε)                We do not work (don’t work)                                 
You work (δουλεύετε)                  You do not work (don’t work)                                

They work (δουλεύουν)                They do not work (don’t work)                               
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Interrogative- Ερώτηση         Short answers- Σύντομες απαντήσεις 
 

Do I work? (Δουλεύω;)                           Yes, I do.  /  No, I don't. 
Do you work?                                       Yes, you do.  /  No, you don't. 
 

Does he work?                                 Yes, he does.  /  No, he doesn't. 
Does she work?                               Yes, she does.  /  No, she doesn't. 

Does it work?                                  Yes, it does.  /  No, it doesn't. 
 
Do we work?                                     Yes, we do.  /  No, we don't. 

Do you work?                                    Yes, you do.  /  No, you don't. 
Do they work?                                   Yes, they do.  /  No, they don't. 
 

 
REMEMBER!!!  (ΘΥΜΗΘΕΙΤΕ!!!) 

 

Spelling rules - Κανόνες ορθογραφίας 

 

 Σρίτο ενικό πρόσωπο (he, she, it) παίρνει σtο τέλος -s 

(I eat- he eats, I drive- she drives, I sleep- it sleeps) 

          (τρώω-αυτός τρώει, οδηγώ-αυτή οδηγάει, κοιμάμαι-αυτό κοιμάται) 
 
a) I miss – he misses,  I finish –he finishes,  I watch – he watches, 

  I mix – he mixes,  I go – he goes  etc. 
 

( Σα ρήματα που τελειώνουν σε –ss, -sh, -ch, -x, και –o παίρνουν –es.) 
 
 

b) I study – he studies, I try – he tries   etc. 
 

( Σα ρήματα που τελειώνουν σε σύμφωνο + y, πετούν το –y  και 
παίρνουν  -ies .) 
 

 
c) I play – he plays, I say – he says, etc. 
 

( Σα ρήματα που τελειώνουν σε φωνήεν + y, παίρνουν –s. ) 
 

 
 
Για να σχηματίσουμε την άρνηση προσθέτουμε το βοηθητικό ρήμα  do 

και το not πριν από το κύριο ρήμα. Ο σύντομος τύπος είναι don’t. 
 
΢το τρίτο ενικό πρόσωπο (he, she, it, the man, Anna) προσθέτουμε το 

does και το not. Ο σύντομος τύπος είναι doesn’t. ΢την άρνηση δεν 
προσθέτουμε την κατάληξη  –s / -es στο κύριο ρήμα. 
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I like cheese. → I do not like cheese. (I don’t like cheese)  

(Μου αρέσει το τυρί- Δεν μου αρέσει το τυρί) 
She reads books. → She does not read books. (She doesn’t read books) 

(Αυτή διαβάζει βιβλία - Αυτή δεν διαβάζει βιβλία) 
 
 

Για να σχηματίσουμε την ερώτηση βάζουμε το Do στην αρχή της 
πρότασης. ΢το τρίτο ενικό πρόσωπο (he,she,it) βάζουμε το Does. 
Να θυμάστε ότι στην ερώτηση δεν προσθέτουμε την κατάληξη –s / -es 

στο κύριο ρήμα. 
 

Do you like cheese? 
Does she read books? 

 

΢τις σύντομες απαντήσεις δεν επαναλαμβάνουμε το κύριο ρήμα. 
 

Do they go to the theatre?   (Πάνε θέατρο;) 
Yes, they do.  (Ναι, πάνε) 
 

Does she speak English?      (Μιλάει (αυτή) Αγγλικά;) 
No, she doesn’t.                    (Όχι, δεν μιλάει) 
 

 
Χρονικές εκφράσεις που χρησιμοποιούμε με τον Present Simple 

 
 every day (κάθε μέρα) 
 every morning (κάθε πρωί) 

 every afternoon (κάθε απόγευμα) 
 

 once a week (μία φορά την εβδομάδα)  

 twice a week (δύο φορές την εβδομάδα) 
 three times a week (τρεις φορές την εβδομάδα)  

 
 every year/once a year (κάθε χρόνο/ μια φορά τον χρόνο) 

 

 on Mondays, Tuesdays /every Monday, Tuesday κ.λπ  
(τις Δευτέρες, Σρίτες / κάθε Δευτέρα, Σρίτη) 

 
 every weekend (κάθε σαββατοκύριακο) 

 

 in the morning (το πρωί) 
 in the afternoon (το απόγευμα) 
 in the evening (νωρίς το βράδυ) 

 at noon (το μεσημέρι) 
 at night (την νύχτα)                                και άλλες 
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Επιρρήματα συχνότητας (adverbs of frequency). Μας λένε πόσο συχνά  

γίνεται κάτι. Σα χρησιμοποιούμε με τον Present Simple.  
 

 
always (πάντα) 
usually (συνήθως) 

often (συχνά) 
sometimes (μερικές φορές)        [Tip!!! Λέξεις-κλειδιά!!!]              
rarely/seldom (σπάνια) 

never (ποτέ) 
 

 
Χρησιμοποιούμε τα επιρρήματα συχνότητας ΠΡΙΝ κύριο ρήμα. 
 

π.χ. Ι always drink milk in the morning. (Πίνω πάντα γάλα το πρωί) 
 

       He usually plays tennis at the weekend. (΢υνήθως παίζει τένις το 
σαββατοκύριακο) 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 
 

 
 

 
 
 


